
dan zijn de stemmen hard nodig. 

Vanuit het CDA Halderberge willen 

we dit doorbreken door het hele jaar 

door actief te zijn richting de burgers. 

Om deze permanente campagne in 

te vullen hebben we een team ge-

vormd, bestaande uit Jan Paantjens, 

Frank Rockx, Theo Stehouwer en me-

zelf. Qua activiteiten moet u denken 

aan bedrijfsbezoeken, organisatie 

van culturele activiteiten, contacten 

met religieuze organisaties, etc.  Tij-

dens de Algemene Ledenvergadering 

van 22 april zullen we de ideeën na-

der uit de doeken doen. Mocht uzelf 

ideeën hebben voor de permanente 

campagne, aarzelt u dan niet van u 

te laten horen. Hoe meer ideeën hoe 

beter. 

Namens het bestuur wens ik u goede 

Paasdagen, 

Kees Groen 

Bijdrage van:  

  

Astrid Kleuskens 

Jan Paantjens 

Frank  Rockx 

Antoon Koevoets 

Roeland van  

Woerkom 

Kees Groen 

Ad van Teterng 

Theo Stehouwer 

Kees Groen 

Tel: 0165-508172 

Frank Rockx 

Tel:0165-504872 

Marja Koevoets 

Tel: 0165-511394 

E-mail:  
marja.koevoets@ziggo.nl 
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Beste CDA-leden en andere lezers, 

Na een enerverende tijd met zowel Provin-

ciale Staten- als Waterschapsverkiezingen 

weten we als CDA weer hoe we er aan toe 

zijn. Op provinciaal, en dus via de Eerste 

Kamer ook op landelijk niveau, en in de 

waterschappen heeft het CDA haar positie 

kunnen consolideren of zelfs iets verstevi-

gen. Landelijk gezien veel het eigenlijk niet 

eens tegen, hoewel er nog veel te winnen 

is. Op Brabants niveau viel het wel tegen 

met een zetel verlies. Opvallend is ook de 

stemmenverdeling tijdens de laatste ver-

kiezingen in Halderberge. Ik werd daar 

niet gelijk razend enthousiast van. Geluk-

kig blijven we op lokaal niveau van sommi-

ge groeperingen verschoond. Of is dat mis-

schien een minder democratische gedach-

te van me? 

Hoe dan ook een extra reden om het initia-

tief tot permanente campagne dat we van-

uit wethouder, fractie en bestuur hebben 

ingezet vorm te gaan geven. Bij de gemid-

delde burger leeft (waarschijnlijk terecht) 

sterk het idee dat je de politieke partijen 

alleen ziet vlak voor de verkiezingen, want 
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Gezondheid 
Als je aan een willekeurig persoon vraagt wat hij 

of zij het belangrijkste vindt in het leven is het 

antwoord nagenoeg altijd: eerst een goede ge-

zondheid, dan een hele tijd niets en dan de rest!  

Laten we eerlijk zijn: het is een verschrikkelijke 

open deur. Toch vinden we die gezondheid vaak 

een vanzelfsprekendheid, een prettig vaststaand 

gegeven. Totdat er dingen gebeuren, die dat rusti-

ge beeld ineens verstoren. Zo’n periode maakte ik 

onlangs mee. 

Het begon allemaal kort na de zomervakantie vo-

rig jaar. Ik was net opgehouden met werken (40 

jaar trouwe dienst!) toen ik bij mezelf steeds een 

zeurende pijn tussen mijn schouderbladen onder-

vond. Nou ben ik geen dokterloper, maar mijn 

huisarts vond het toch raadzaam om maar eens 

een hartfilmpje te laten maken. Er werd niets bij-

zonders geconstateerd. Echter, tijdens onze lan-

gere vakantie in oktober op Tenerife bleven de 

klachten. Ik kreeg mijn teerbeminde, die rolstoel-

gebonden is, slechts met meerdere tussenpozen 

een licht hellende straat opgeduwd. Dat was me 

nog nooit eerder overkomen.Dat was voor mij het 

teken, dat ik terug naar de arts moest. Zo gezegd, 

zo gedaan. Dit keer werd er wel wat afwijkingen 

op het nieuwe hartfilmpje geconstateerd. De 

dienstdoende cardioloog stuurde mij het medisch 

circuit in. Rustonderzoek, fietstest en echografie 

volgden. De uitslag was duidelijk: aan de linker-

kant van mijn hart liet de zuurstoftoevoer duide-

lijk te wensen over. Op mijn verzoek verwees de 

man me naar Breda om een hartcatheterisatie te 

laten uitvoeren. Vol goede moed meldde ik me op 

2 februari om 7.15 uur(!) in het Amphia Molen-

gracht. Enkele uren later lag ik op de behandelta-

fel. Het resultaat was voor mij bijzonder teleurstel-

lend: ik dacht een vernauwing in één van de 

kransslagaders te hebben en dat met een stent 

erin het probleem opgelost zou zijn, maar dat viel 

vies tegen. De arts kwam tot de conclusie, dat 

één van mijn kransslagaders volledig dicht zat. Hij 

meldde ook nog, dat die afsluiting er waarschijn-

lijk al langer zat, want mijn hart had zelf  natuurlij-

ke bypasses gemaakt. Later bleek in het gesprek 

met de arts, dat die  reactie van mijn hart mij de 

afgelopen tijd had behoed voor een infarct. 

Ik moest eerst besproken worden in het artsen-

team. Twee dagen later belde de arts me al met 

de mededeling, dat ik gedotterd zou worden vol-

gens een recent in Amerika ontwikkelde dotter-

methode. Slagingspercentage 60 %, omdat de 

afsluiting op een moeilijke plaats zat. Die bood-

schap was bepaald niet goed voor mijn gemoeds-

rust. Vervelende weken wachten, wachten en nog 

eens wachten volgden.Totdat de afdeling plan-

ning van het ziekenhuis meldde, dat ik op 3 maart 

aan de beurt zou zijn. Eindelijk!, dacht ik. Dat was 

te vroeg gejuicht. Na weer uren daar gewacht te 

hebben werd mij doodleuk verteld, dat de behan-

deling niet door kon gaan, omdat miscommunica-

tie binnen het artsenteam ertoe had geleid, dat ik 

vooraf niet gewezen was op de mogelijke risico’s 

van de ingreep. Het is wettelijk verplicht om die 

info vooraf te verstrekken. Ik ervoer de hele gang 

van zaken als uiterst amateuristisch. Ik ging met 

een kl...gevoel terug naar huis, maar dwong wel 

af, dat ik binnen een week alsnog geholpen zou 

worden. Dus op 11 maart weer terug. Nadat zo 

ongeveer de complete staf van de afdeling zich in 

alle mogelijke bochten had gewrongen om hun 

welgemeende excuses van de week daarvoor aan 

te bieden brak dan toch eindelijk het moment su-

prême aan. De jonge ambitieuze behandelend 

cardioloog had mij twee dagen daaraan vooraf-

gaand in een persoonlijk gesprek overtuigd van 

het nut en nooodzaak van de ingreep. Toen ik de 

operatiekamer werd binnengereden was er 

meteen al een verrassing. Oud-leerling Gitta kleur-

de van oor tot oor toen ze in de gaten kreeg, dat 

de patiënt op de behandeltafel haar onderwijzer 

van jaren geleden bleek te zijn. Het eerste uur 

van de behandeling bleef het ijzig stil in de behan-

delkamer( ik was plaatselijk verdoofd). De span-

ning was haast voelbaar. Toen, plotseling, werd 

het team spraakzamer en meldde me, dat het de 

goede kant opging. Later bleek, dat er bijkomen-

de schade was opgetreden in gezond weefsel. Om 

bij het probleemgebied te komen was dat helaas 

onvermijdelijk--- één van de risico’s! Toch opge-

lucht werd ik terug naar de afdeling gereden. On-

derweg reden we langs Corrie Konings, die net als 

wij andere stervelingen in de wachtkamer zat. Ik 

wilde meteen 

haar grote hit “Ik 

krijg een apart 

gevoel van bin-

nen” inzetten, 

maar dat werd mij 

vriendelijk verbo-

den door mijn be-

geleidende ver-

pleegsters. Terug 

op de afdeling viel 

er een behoorlijke 

last van mijn en 

andere schou-

ders! Aan het eind 

van de dag kwam 
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De bijdragen in deze nieuwsbrief zijn geschreven op persoonlijke titel van de respectievelijke au-

teurs. Hoewel de redactie de bijdragen beoordeelt op relevantie voor de nieuwsbrief neemt zij 

noch het CDA-Halderberge de verantwoordelijkheid voor de inhoud van de bijdragen. 

De lente is in het land. Astrid bezingt in alle toon-

aarden de groei en bloei van het voorjaar. Als u 

haar stuk leest begint u onmiddellijk te schoffelen 

in de tuin. zijn De vrijwilligersdag en NLDoet  van 

20  - 21maart jl. waarbij veel vrijwilligers goed werk 

deden wordt beschreven door Theo.  

Onze fractievoorzitter werd geconfronteerd met ge-

zondheidsperikelen. Dat niet alles probleemloos 

verliep leest u in zijn bijdrage. Onze vaste scribent 

uit Stampersgat verhaalt over zijn lidmaatschap 

van een bank en beschrijft de teloorgang van zijn 

geliefde dorp.  Ad geeft een analyse van de verkie-

zingen en wethouder Jan zet uiteen waarom de 

zorgkosten beperkt moeten en kunnen worden. Hij 

is een warm voorstander om de zorg dichterbij de 

mensen te brengen. Het belangrijkste politieke on-

derwerp van deze tijd zijn de drie decentralisaties. 

Roeland, die in een werkgroep zit met dit onder-

werp, beschrijft de stand van zaken van dit mo-

ment . Voorzitter Kees schreef een in memoriam 

voor ons overleden lid  Wies van Roermund.  Velen 

van ons kennen haar nog als districtverpleegkun-

dige in Oudenbosch en omgeving. 

De redactie wenst u fijne paasdagen veel leesple-

zier met deze lentenieuwsbrief. 

 

De redactie  

de arts nog even bij me langs. Hij vond het toch ver-

velend , dat hij meer stents had moeten plaatsen 

dan strikt noodzakelijk.  Na een rumoerig nachtje ter 

observatie mocht ik de volgende dag weer naar 

huis. Het hele verhaal heeft mij doen beseffen, dat 

gezondheid voor mij voortaan geen vanzelfspre-

kendheid meer is. Ik had tot nu toe nog nooit in het 

ziekenhuis gelegen, nooit medicijnen gebruikt en 

was daar best trots op. Dat is nu wel voorbij. Ik ben 

nu blijvend hartpatiënt, maar weiger pertinent om 

me dat voortdurend te realiseren. Ik ben van het 

type glas half vol, niet half leeg! 

 

Fijne Paasdagen! 

 

Frank Rockx 

Van de redactie 
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den aan-

gaan. Na 

tien minuten 

gaat de toe-

ter en ga je 

bij weer een 

andere da-

me of heer 

over andere 

(bank)zaken 

praten. Je 

kunt dan alles naar voren brengen of vragen wat je 

wenst, over rentetarieven bijvoorbeeld, hypotheek-

zaken maar ook simpele personele aangelegenhe-

den en heel basale zaken, zoals bijvoorbeeld : 

waarom het Rabobank telefoon-nummer niet meer 

in het telefoonboek staat. Senioren die bijvoorbeeld 

hun bank willen bellen en niet overweg kunnen met 

een PC of andere moderne communicatiemiddelen, 

kunnen het telefoonnummer niet meer vinden!. 

Echt waar, kijk het maar na. Kreeg van een arrogan-

te knakker als misplaatste reactie: een telefoon-

boek? Wat is dat! Dat bedoel ik nu, veel ouderen, ik 

meen van 30 % is digibeet en bankieren niet via 

een app., telefoon of PC. Dus beste mensen als jul-

lie zaken hebben die in dit geval de Rabobank niet 

goed doet, of beter kan of anderszins zaken die ik 

mee kan nemen naar de ledenraadsvergadering: 

bel me, mail of kom gewoon langs op Stampersgat, 

u weet toch wel waar het ligt, toch! 

Ergens in 2014 werd de geldautomaat op Stampers-

gat, ondanks dat er forse weerstand tegen bestond, 

gesloten. Ik was het hier helemaal niet mee eens, en 

nog niet, hoewel ik het wel begrijp, maar wat eraan te 

doen? Actie voeren zoals de Samenstichting deed 

was in mijn ogen zinloos.     Ook de mensen oproepen 

hun Rabo-bankrekening op te zeggen was niet mijn 

ding. Ik geloof dat er een handjevol mensen hier ge-

hoor aan hebben gegeven, dus dat schoot haar doel 

ook volledig voorbij. Wethouder Jan Akkermans deed 

ook een duit in het zakje, anders gezegd, hij riep; het 

is een schande, in Bosschenhoofd gaat hij misschien 

ook dicht, maar daar ben ik nog mee in onderhande-

ling! Daar bleef het bij en het resultaat was en is 0,0. 

Ten einde raad heb ik, een beetje verhit, contact ge-

zocht met “De Rabobank” Ik wilde weleens weten 

welke oen hier toestemming voor had gegeven en 

welke Stampersgatse inwoner en vertegenwoordiger 

in de ledenraad hier op aangesproken kon en moest 

worden. Tot mijn verbazing had Stampersgat geen 

enkele vertegenwoordiger voor particulieren in de 

ledenraad zitten. Dat was even schrikken, maar niet 

langer dan een paar seconden.Spontaan heb ik mij 

aangemeld als kandidaat voor de ledenraad van de 

Rabobank met als werkgebied particulieren vertegen-

woordigen van o.a. Stampersgat en Halderberge. Was 

wel even wennen, opnieuw te moeten solliciteren als 

je al geruime tijd met pensioen bent, maar ik slaagde 

met vlag en wimpel. Dit in tegenstelling tot mijn vroe-

gere schooltijd! Ik zal u de verdere details besparen 

,want dat is voor de lezer niet echt interessant Ik 

werd unaniem verkozen en werd dus ledenraadslid 

van de Rabobank voor mijn dorp. Tijdens de eerste 

kennismakingsvergadering kwam ik er al snel achter 

dat een ledenraad bijna net zo werkt als een gemeen-

teraad. Je mag meepraten, maar meebeslissen is 

weer wat anders. Maar, ik zat binnen en kon meteen 

tijdens de allereerste ledenraadsvergadering aan de 

bak door klip en klaar aan te geven dat het sluiten 

van de geldautomaten in kleine kernen zoals Stam-

persgat niet goed is en zeker niet mijn goedkeuring 

had gekregen. Tot mijn stomme verbazing kreeg ik 

nog bijval ook, maar dat proefde meer als mosterd na 

de maaltijd, het besluit werd zeker niet terug ge-

draaid. Het was voor mij toch een vorm van (late) er-

kenning en opluchting dat ik, hoewel achteraf, mijn 

zegje had kunnen doen. Bijkomend voordeel: de ver-

gadering wist meteen wie ik was en zeker ook waar ik 

vandaan kom: Stampersgat, het dorp aan de rivier. 

Recent hebben wij een speeddate avond gehad.Dan 

ga je tien minuten in gesprek met directie leden of 

vertegenwoordigers ervan en kun je op je eigen ma-

nier jouw visie geven over zaken, die de mens en le-

Ledenraadslid Rabobank 
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Toch maar weer dubben waar mijn bijdrage in dit 

Paasnummer over moet gaan. We hebben best een 

interessante verkiezingsstrijd voor de Provinciale 

Staten en de Waterschappen achter de rug. De wa-

terschappen blijft toch voor veel mensen een lastige 

om voor te gaan stemmen, maar we mochten ons in 

Halderberge gelukkig prijzen met 2 goede kandida-

ten op de lijst.   Die kandidaten hebben uiteindelijk 

aardig wat stemmen weten te verzamelen. De uitslag 

voor de PS voor Brabant viel uiteindelijk tegen. Als 

CDA hadden we toch wel een beetje gehoopt om 

weer opnieuw de grootste te worden. Landelijk heb-

ben we het goed gedaan. Het was tot op het laatst 

spannend wie de grootste partij zou worden. Dat wa-

ren wij dus net niet, maar we kunnen voor dit mo-

ment tevreden zijn met het feit dat we in 4 provincies 

de grootste zijn.   

In Halderberge zijn we 2e geworden.Dat betekent dat 

we veel partijen achter ons hebben gelaten. Enige 

dagen geleden stonden de verkiezingen natuurlijk 

ook op de agenda van het CDA- regiooverleg in het 

Markiezaat. Het gevoel was dat we tevreden konden 

zijn met het behaalde resultaat, maar dat het nog 

beter kan. En zo blijven er uitdagingen om aan te 

gaan. 

 

Wat zijn de items, die in Halderberge de afgelopen 

tijd de revue zijn gepasseerd of nog steeds aan de 

orde zijn? Er is de problematiek over de uitbreiding 

van het aantal goederenwagons, dat over ons spoor 

gaat rijden. Daar ligt een plan klaar om de zelfred-

zaamheid en de veiligheid voor mensen in de omge-

ving van het spoor op een beter niveau te krijgen.  

De wijzigingen voor het energienet, kortom de 

380kV, speelt een grote rol in onze regio en houdt de 

gemoederen aardig bezig. Natuurlijk waren en zijn 

het de bezuinigingen. Met name voor 2017 en 2018 

moeten we nog tekorten wegwerken. De voorstellen 

voor  de Brede School in Oud Gastel zijn binnenkort 

aan de orde in de gemeenteraad en dan zal ik u als 

lezer niet verder vermoeien met alles wat er omtrent 

het hondenbeleid aan de hand is. In ieder geval ook 

veel onderwerpen, waar we in de steunfractie regel-

matig met elkaar over van gedachten wisselen. 

 

De titel boven dit artikel geeft aan dat NLDoet cen-

traal staat. Het is prachtig om te constateren dat ook 

dit jaar weer een groot aantal mensen vanuit de ge-

meente (ambtenaren, college en raadsleden) actief 

zijn geweest om op diverse locaties in Halderberge 

de handen uit de mouwen te steken. Ikzelf mocht dit 

jaar aansluiten bij een groep om diverse klussen te 

doen bij de Kronestede in Hoeven. Lekker een groot 

gedeelte van de dag aan de verfroller gehangen. Ui-

teraard raak je dan in gesprek met de mensen, die 

werken in dat mooie verzorgingscentrum. Je wordt er 

dan ook langs die 

kant opmerkzaam 

op gemaakt, dat er 

dingen aan het 

veranderen zijn in 

dit soort verzor-

gingscentra. De 

meeste ouderen 

die er nu wonen 

hebben het zicht-

baar naar hun zin. 

Er wordt goed voor 

ze gezorgd. Maar 

er zijn geen wacht-

lijsten meer wist 

de leiding ons te vertellen. Dit heeft mogelijk te ma-

ken met de veranderingen, die plaatsvinden in de 

zorg. Een resultaat hiervan kan zijn dat ouderen lan-

ger thuis blijven wonen. De zorg voor ouderen wordt 

langzaam verschoven naar een andere groep men-

sen. Een groep, die meer intensieve zorg nodig heeft. 

Dat betekent dus dat we met elkaar een verantwoor-

delijkheid hebben om alert te zijn en om te zien hoe 

het de mensen vergaat, die zorg verlenen en diege-

nen die zorg verdienen. 

Door een verfklus te doen in een omgeving waar zorg 

wordt verleend, wordt je geconfronteerd met een 

gedeelte van onze samenleving die, meer nog dan 

hiervoor, onze aandacht verdient.  

 

Ik wens alle lezers heel goede Paasdagen en graag 

tot een volgend moment. 

 

Theo Stehouwer 

.... en naar aanleiding van NLDoet 
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De verkiezingen van 18 maart hebben voor het CDA 

een goed resultaat opgeleverd. Je kunt constateren 

dat we weer mee doen en in de lift zitten. Nu moet 

het doel zijn dit succes vast te houden en ons te pro-

fileren op de gevoelige dossiers, die de komende tijd 

op ons af komen. Voor de landelijke politiek gaan we 

een interessante tijd tegemoet. Het CDA heeft weer 

een belangrijke positie en zal er een bepalende rol in 

spelen of dit kabinet de ruimte krijgt om te blijven 

regeren. Zelf ben ik van mening dat een kabinetscri-

sis op dit moment niet gewenst is.  

Het succes van het landelijk CDA heeft voor Brabant 

niet als gevolg dat we beter gescoord hebben.  Inte-

gendeel zelfs. Voor de Provinciale Staten gaan we 

terug van 10 zetels naar 9 zetels. We blijven wel de 

tweede grootste partij en het blijft spannend wat de 

coalitieonderhandelingen gaan opleveren. Gaat De 

Ruit Eindhoven ons last geven?  Blijven we met 2 

mensen in het dagelijks bestuur zitten? Bij het lezen 

van dit artikel zal dit waarschijnlijk al bekend zijn. Bij 

het waterschap Brabantse Delta zijn we op 4 zetels 

gebleven. We zijn echter niet meer de grootste partij. 

Dit gaat mij zeker aan het hart. Ik vind wel dat we dit 

volledig aan onszelf te danken hebben. Om de ver-

kiezingen in te gaan met een lijst waarop slechts 13 

kandidaten staan, roep je dit over jezelf af. Waarom 

staan er niet van elke afdeling minimaal 2 kandida-

ten op de lijst? Bij ons in Halderberge zie je wat dat 

oplevert. Hier hebben we goed gescoord met 1819 

stemmen. Hieronder heb ik de uitslagen van de wa-

terschapsverkiezingen op een rijtje gezet.   

Het grote verschil in kiezersaantallen tussen 2008 

en 2015 komt doordat het opkomstpercentage in 

2015 beduidend hoger was dan in 2008. In 2008 

was het opkomstpercentage slechts 21 %. Nu was 

dit 37%.  

Wat we uit de verkiezingsuitslagen voor de water-

schappen kunnen constateren is dat de VVD met 

name goed heeft gescoord in de grote steden als 

Bergen op Zoom, Breda en Tilburg. Het CDA heeft in 

bijna alle plattelandsgemeenten goed gescoord, met 

uitzondering van Geertruidenberg, Drimmelen en 

Woensdrecht. In Halderberge heeft “West-Brabant 

Waterbreed” uitzonderlijk goed gescoord.    Dit is 

met name te danken aan Ad Wijnen, die flink 

campagne heeft gevoerd, een sterke lijst had en al 

jaren in het algemeen bestuur van het waterschap 

zit. Ad, bij deze van harte gefeliciteerd met je 1542 

voorkeursstemmen en goede uitslag. 

In Halderberge hebben de onderstaande personen 

uit Halderberge op de lijst van het waterschap ge-

staan  en hebben de volgende voorkeursstemmen 

behaald:  

Verkiezingen Provinciale Staten en Waterschap 

Uitslag waterschapsverkiezingen in Halderberge:  



Nieuwsbrief Pagina 7 

 Jan van Leeuwen 250 stemmen  

 Ad van Tetering 505 stemmen 

 Ad Wijnen (lijsttrekker)1542 stemme 

 Bert Suijkerbuijk 307 stemmen 

 Eugene Buijs  142 stemmen 

 Thomas Melisse 205 stemmen 

 Wim van Overveld 695 stemmen  

Uit bovenstaande kan worden geconcludeerd dat 

het wel degelijk uitmaakt of er iemand uit een be-

paalde gemeente wel of niet op de lijst staat. Zo 

vind ik het verbazingwekkend dat Wim van Over-

veld zoveel stemmen heeft. Überhaupt dat de 50 

Plus als nieuwe partij met 2 zetels in het water-

schap komt. Wim, ook jij van harte gefeliciteerd 

met dit succes.  

De verkiezingscampagne voor de waterschappen 

heeft Halderberge zeker een meerwaarde opgele-

verd. Naast het feit dat we ons netwerk hierdoor 

hebben uitgebreid en actief met elkaar hebben op-

getrokken hebben we het campagneteam van de 

Provinciale Staten op bezoek gehad.   We hebben 

aandacht gevraagd voor het cultureel erfgoed in 

Oudenbosch en aangegeven dat we als gemeente 

niet alleen in staat zijn om deze gebouwen voor de 

toekomst te behouden.  

Op deze wijze wil ik iedereen danken die zich heb-

ben ingezet tijdens de verkiezingscampagne.  Niet 

te vergeten de mensen die in de selectieprocedures 

hebben gedaan, de mensen die geplakt hebben, de 

mensen die de borden hebben geplaatst en de 

mensen die het campagneteam van de Provinciale 

Verkiezingen hebben ontvangen. 

Ik wens Ankie Kannekes heel veel succes met haar 

lidmaatschap voor de Provinciale Staten. Met 2580 

voorkeursstemmen heeft ze geweldig gescoord.    

Als laatste constateer ik dat Marianne van der Sloot 

slechts 2,5 % stemmen minder heeft gehaald dan 

gedeputeerde Pauli van de VVD. Een geweldige sco-

re voor Marianne, waarop ze (we) trots mag 

(mogen)zijn.  

Voorlopig verwacht ik geen verkiezingen, maar de 

werkelijkheid kan wel eens weerbarstiger zijn.   

Ik wens alle lezers een fijne Paasdagen toe.  

Ad van Tetering 

         Bestuur en fractie  
          CDA Halderberge 
                    
                  wenst u 
 
       prettige paasdagen 
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Feiten en trends 

De laatste tijd word ik nog weleens uitgenodigd om 

een presentatie te geven over de veranderingen in 

de zorg. Meestal wordt dat overigens een combinatie 

van presenteren, informeren en discussiëren. Ik ben 

ook altijd zeer nieuwsgierig wat er leeft onder de 

mensen en ga graag op bepaalde opmerkingen en 

vragen in.  

In die presentatie heb ik een aantal feiten en trends 

verwerkt die ik u graag mee wil geven. Natuurlijk ont-

kom ik er niet aan tussen de regels door hier en daar 

mijn eigen interpretatie te geven.  

Vanaf 1 januari 2015 is de gemeente het aanspreek-

punt voor opvoeden en opgroeien, zorg en welzijn en 

werk en inkomen geworden. Hoe is dat zo gekomen? 

Het verhaal is, dit wel even in mijn eigen beleving, 

eigenlijk simpel. We gaven/geven in Nederland te-

veel geld uit. Dit zou alleen maar stijgen. Er moest 

bezuinigd worden. De onderwerpen waren al gauw 

bekend: grofweg kwam het neer op bezuinigen op 

zorg, jeugdzorg en uitkeringen.  

Verder is er in Den Haag doorgeredeneerd in de trant 

van “laten we een aantal taken bij de gemeentes 

wegleggen, die kunnen dat beter dan wij. En dan be-

ter op de manier van ook goedkoper, omdat zij dich-

ter bij de burgers staan.” Daar ben ik het nog mee 

eens ook. Hoezo dat dan?  

Het is belangrijk eerst wat trends onder de loep te 

nemen. Zo worden we steeds ouder: Nederland staat 

op dit moment wereldwijd rond de 5e plaats. Mannen 

hebben op dit moment een levensverwachting van 

79 jaar, vrouwen van 83. De afgelopen 10 jaar is 

deze met 3 jaar gestegen. De komende 15 jaar stijgt 

dit nog verder, voor de mannen met nog eens 3 jaar 

naar 82 en de vrouwen met 2 jaar 85. 

De opbouw van de Nederlandse bevolking is stevig 

veranderd. We groeien nog van nu 16,7 miljoen in-

woners naar 17,6 miljoen in 2030. Het aantal 65 

plussers is gestegen van 14% in 2000 naar 16% in 

2012 maar stijgt door naar 24% in 2030. Daarna 

blijft het waarschijnlijk stabiel rond de 26%. Ook zijn 

er steeds meer 75 plussers (nu 1,2 miljoen in 2040 

2,6 miljoen), 80 jarigen van 2030 zijn gezonder dan 

de 80 jarigen van nu. Bijna duizelingwekkende cij-

fers! 

Een en ander is o.a. het gevolg van goede preventie 

en uitstekende zorg. In de vorm van betere gezond-

heidsvoorzieningen (denk aan b.v. zwangerschap, 

diabetis, hart- en vaatziekten) en preventie op het 

gebied van anti-rook (aantal rokers neemt nog 

steeds af van 23% nu naar 19% in 

2030),cholesterol, maar ook toegenomen verkeers-

veiligheid.  

Belangrijkste oorzaken van sterfte en ziekte zijn op 

dit moment nog steeds hart- en vaatziekten en kan-

ker. Maar de verwachting is dat de belangrijkste 

doodsoorzaak in 2030 dementie zal zijn. Dit is een 

inschatting op grond van trends, maar daarbij is het 

onzeker hoe infectieziekten (b.v. Ebola en resisten-

tie) zich zullen ontwikkelen. Wat brengt dit in de toe-

komst?  

Het aantal mensen met een chronische ziekte zal 

stijgen van 5,3 miljoen nu naar 7 miljoen in 2030. 

Dat komt o.a. doordat de ziektes eerder gesigna-

leerd/ opgespoord worden. Het aantal inwoners met 

2 of meer aandoeningen volgt dezelfde trend.   

Bijzondere constateringen zijn ook dat mensen die 

minder rijk zijn, ook minder oud worden 

(laagopgeleiden leven 6 jaar korter dan hoogopgelei-

den). Mensen in grote steden zullen gemiddeld ook 

minder oud worden.  

Als je dit vertaalt naar geld, krijg je de volgende cij-

fers:   

- In 2012 werd 83 miljard, zo’n 5000 euro per 

hoofd van de bevolking, besteed aan zorg.  

- Tussen 2000 en 2012 zijn de kosten jaarlijks 

4-5 % gestegen.  

- Als deze trend zich door zou zetten zou dat in 

2030 gaan om 150 miljard aan zorgkosten, 

zo’n 9000 euro per hoofd van de bevolking.  

We moeten reëel zijn, dat die kosten moeilijk door 

een overheid (met zo’n bevolkingsopbouw) te behap-

pen zijn. Maar die hoge kosten komen in mijn bele-

ving ook voort uit het feit, dat de gelden voor de zorg 

volgens mij niet altijd op de juiste plek terecht ko-

men en of besteed worden. Dus als mij gevraagd 

wordt of de gemeente dat beter kan dan zeg ik: “Ja!” 

Maar er zitten 2 grote maren aan: dan hadden we in 

eerste instantie meer tijd en meer geld moeten krij-

gen.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Nieuwsbrief Pagina 9 

Als een bedrijf een grote reorganisatie opzet, wordt 

er meestal wat extra geld uitgetrokken om dit te be-

werkstelligen. Gemeentes krijgen voor de grootste 

reorganisatie in 150 jaar minder geld.  

Dat is een klus die je, op deze manier, bijna niet vrij-

willig op je wil nemen! Gemeentes gaan hun stinken-

de best doen, maar ik weet ook nu al wel dat er een 

en ander fout zal gaan. Dat kan niet anders. We 

moeten ons daarbij ook realiseren dat we een verzor-

gingsstaat, die één van de beste is van de wereld, en 

die we in 30 jaar met elkaar hebben opgebouwd niet 

in 3 jaar tijd is om te bouwen. Daar hebben we echt 

meer tijd en ook begrip voor nodig.  

 

Prettige Paasdagen! 

 

Jan Paantjens 

In memoriam Wies van Roermund. 

Op 27 januari 2015 is ons lid Louisa Francisca Johanna Maria 

(Wies) van Roermund overleden. Mevrouw van Roermund werd ge-

boren op 4 oktober 1927. 

Als gevolg van wat ze tijdens de oorlog had gezien koos mevrouw 

Van Roermund vol overtuiging voor de verpleging en ontwikkelde 

zich tot een bekwame en zeer gewaardeerde wijkzuster en later dis-

trict-verpleegkundige in Oudenbosch en omgeving. Velen van ons 

zullen haar uit die functie nog kennen. Haar laatste jaren bracht ze 

door in Hoeven. 

Op het bidprentje stond de volgende tekst: “De dood van een geliefd 

persoon is de eigenlijke inleiding tot een hoger leven. Men moet op 

aarde iets verliezen om iets te zoeken te hebben in de hemel”. 

(Bron: een handgeschreven kaartje in haar agenda.) 

Tijdens de indrukwekkende uitvaartdienst kwam naar voren welke 

spilfunctie mevrouw Van Roermund vervulde binnen haar familie. 

Wij wensen haar familie sterkte bij het verlies. 
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De stand van zaken rond de decentralisaties 

Inmiddels hebben we het eerste kwartaal van 2015 

er al weer op zitten en is dit het eerste kwartaal dat 

de decentralisaties een feit zijn. Er is in 2014 een 

enorme berg werk verzet door de ambtelijke organi-

satie om alles, in regioverband, op te tuigen en te 

verwerken in een visie en beleid dat per 1 januari 

2015 operationeel is. Ondanks dat het allemaal ge-

lukt is leeft bij iedereen het besef dat het bedenken 

van de visie en beleid maar het topje van de ijsberg 

is. Net zoals een echte ijsberg zit 90% onder water 

en zie je die niet. Het echte werk komt dus nog! In 

2015 moeten we nog de processen, de systemen, de 

controles en vooral ook nog de cultuuromslag ma-

ken. Dit laatste is niet alleen het geval voor het amb-

telijk apparaat en de raad maar vooral ook bij de 

klanten en hun omgeving.  

We hebben in dat kader, een tijdje terug, de reken-

kamer gevraagd te kijken in hoeverre we als raad 

gesteld staan voor deze taak en wat onze rol daarin 

is. Een van de adviezen was dat we als raad de ka-

der stellende taak aan de voorkant moeten aan-

scherpen omdat deze, door het tempo waarmee za-

ken geregeld moesten worden, onder druk is komen 

te staan. Ook werd duidelijk dat juist bij dit onder-

werp, meer dan normaal, de verbinding gezocht 

moest worden met de burgers, klanten, belangenor-

ganisatie etc.  

Om dit te organiseren en de raad in stelling te zetten 

is er een klankbordgroep opgericht vanuit de raad 

om het proces van besluitvorming te begeleiden. 

Middels een spoorboekje kiest de klankbordgroep 

momenten waarop de raad en de burgers geïnfor-

meerd moeten worden zodat zij hun ideeën kunnen 

geven en discussie kunnen aangaan ter voorberei-

ding op de normale besluitvorming via de raadsver-

gaderingen.  

Een van de maatregelen om grip te houden op de 

voortgang is dat we als raad extra momenten, naast 

de normale planning en control momenten, inge-

pland hebben om op hoogte blijven met de laatste 

stand van zaken. Per kwartaal koppelt het college 

samen met het ambtelijk apparaat de uitkomsten 

over het afgelopen kwartaal terug aan de raad. 

De eerstkomende terugkoppeling, uiteraard open-

baar, zal op 16 april 2015 in het gemeentehuis 

plaatsvinden. De andere bijeenkomsten zullen in 

september en november plaatsvinden. Dit is een 

openbare bijeenkomst waarin in het eerste deel van 

de avond de resultaten over het eerste kwartaal door 

het college gedeeld zullen worden. In het tweede 

deel zal er een debat in de raad plaatsvinden over 

twee onderwerpen (Mantelzorg en de toekomst WV-

S/werkplein) . Hierover zal voor  de zomer besluitvor-

ming plaatsvinden en het doel is het college kaders 

mee te geven.  

Ter voorbereiding op deze discussie vinden eerder 

twee bijeenkomsten plaats waar de burgers, klanten 

en andere belanghebbende hun mening kunnen ge-

ven over deze twee onderwerpen. 

Het eerste onderwerp betreft het vrijwilligers –en 

mantelzorg beleid. Dit onderwerp wordt opnieuw on-

der de loep genomen om te kijken aan welk soort 

ondersteuning behoefte is en hoe die het beste inge-

vuld moet worden. Op woensdag 1 april wordt er 

daarom door de gemeente een meedenkbijeen-

komst georganiseerd in het gemeentehuis vanaf 

15:15.  

Het eerste onderwerp betreft de toekomst van de 

WVS en het werkplein. Het idee is om op donderdag 

2 april de WVS en het werkplein uit te nodigen op 

een informatiebijeenkomst in het gemeentehuis en 

een discussie aan te gaan over de invulling van de 

toekomst van beide organisaties. 

Deze manier van werken willen we ook voortzetten 

bij de besluiten later dit jaar waarbij we voor de be-

sluitvorming door de raad informeel met de burgers 

en met elkaar in debat gaan om daarmee kaders 

aan het college mee te geven. Op site van de ge-

meente onder de nieuwsberichten en de sociale me-

dia wordt u op de hoogte gehouden van waar en 

wanneer deze bijeenkomsten plaatsvinden. 

 

Fijne paasdagen! 

Roeland van Woerkom 
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Begint het al te kriebelen…. 

De koeien staan weer in de wei, een veulentweeling 

is geboren en het eerste kievietsei is alweer gevon-

den. In de havens gaan de boten weer het water in. 

We gaan weer wandelen, de fietsen zijn gepoetst en 

de eerste ongelukken tussen fietsers en wielrenners 

zijn gebeurd. De te kleine fietsen staan op Markt-

plaats om snel  verkocht te worden. 

 

De vogeltjes fluiten weer, de bijen gaan zoemen, de 

bomen groeien, de temperatuur mag nog iets om-

hoog, de zonnepanelen kunnen weer rendement op-

leveren. Je hoort de kinderen buiten spelen. Het is 

vroeg licht en laat donker, de ramen gaan open. De 

verwarming moet omlaag, buiten is er werk te doen, 

kampen komen weer en op 1 april maken we leuke 

grappen. Bij de groenteboer komt overheerlijk vers 

lentefruit.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lente in Halderberge 

 

De scouting in Hoeven heeft alweer veel paaseitjes 

verkocht. In Oudenbosch was er in de kapel van St. 

Louis een festival georganiseerd om de lente welkom 

te heten. In Bosschenhoofd vindt bij de lokale tennis-

club het openingstoernooi plaats. 't Veerke gaat lo-

pend de lente in met de zomertijdloop en in Hoeven 

worden de voorbereidingen getroffen voor de fiets-

vierdaagse. Op omroep Brabant kun je horen dat De 

Gastelse Roos veel hyacinten, narcissen en krokus-

sen verkoopt. En bij Brasserie Tivoli wordt een drie 

gangen lente keuzenmenu geserveerd. 

 

Lente in de politiek 

 

In de kranten wordt gesproken over een economi-

sche lente, laat deze maar mooi opbloeien.        Len-

te staat symbool voor een nieuwe, frisse start. Zou-

den daarom de verkiezingen hebben plaatsgevonden 

op 18 maart? Dat we ook mochten stemmen voor de 

Waterschapsverkiezingen was in ieder geval een ver-

frissend idee. Marianne van der Sloot kan een 

mooie, frisse start maken met haar team. Ik ben be-

nieuwd welke verfrissende manier van politiek bedrij-

ven zij gaan laten zien.       

In Den Haag is men nog even aan het bijkomen van 

de uitslag en weet men nog niet helemaal waar de 

restart knop zit. Dat zal verfrissend werken... 

 

 

Lente in de Halderbergse politiek  

 

In de Halderbergse politieke lente ontwaakt het hon-

denbeleid en helaas gaat het wederom over bezuini-

gingen. Het CDA gaat wederom voor goud bij de Hal-

derbergse Lionsquiz op 17 april en er wordt hard ge-

werkt aan onze permanente campagne. Het gemeen-

tehuis opent letterlijk haar deuren en ramen op 18 

april. Zij organiseert een open dag voor jong en oud. 

De kinderen willen graag mee, de jeugdbrandweer is 

aanwezig en er is een speurtocht en een fietspar-

cours. Ook samenwerkingspartners waaronder de 

politie, Saver, de HOS, de WMO-raad en het gehandi-

captenplatform zijn die dag van de partij. En natuur-

lijk kan een ieder daar ook met de raadsleden in ge-

sprek gaan. U bent dus van harte welkom! 

 

Tot zover de lentekriebels, 

 

Astrid en Larisa Kleuskens 
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De kop van dit artikel verwijst naar mijn, beter ge-

zegd ons, nieuwe boek met de hierboven vermelde 

werktitel. Een nieuw boek, dat ik samen schrijf met 

mijn maat Ben Donkers, “oud” journalist en “oud” 

inwoner van Stampersgat. De reden, dat wij dit initi-

atief hebben genomen, de eerste hoofdstukken 

staan al veilig opgeborgen op de externe harde 

schijf, is simpel. Het gaat niet goed met Stampers-

gat, echt niet. Als Ben en ik elkaar ergens in de wij-

de wereld ontmoeten hebben wij het altijd over “die 

goeie ouwe tijd op ut Gat”. Het kan natuurlijk aan 

onze leeftijd liggen, beiden geboren in 1945, maar 

vroeger, vroeger, ja toen! Om nu een aantal leuke, 

spannende en ook trieste maar vooral markante 

mensen, zaken en andere memorabele gebeurtenis-

sen voor de geschiedschrijving van ons achteruit 

hollende dorp vast te leggen, hebben wij beiden dit 

initiatief genomen. Overigens, u mag het van harte 

financieel ondersteunen, crowdfunding noemen ze 

dat tegenwoordig, toch. De eerste interviews op lo-

catie zijn al geweest.Het wordt wel iets denken wij 

en het is erg leuk werk. Het leuke eraan is natuurlijk 

dat je opnieuw weer mensen ontmoet, die je jaren 

niet gezien of gesproken hebt. Dit geldt natuurlijk 

voor beide partijen. Oude tijden herleven, net als de 

hierbij horende bijzondere gebeurtenissen, leuke of 

minder leuke. Opvallend is het ook te horen, dat alle 

mensen unaniem stellen dat Stampersgat ten dode 

is opgeschreven. Op dit moment hebben wij niet 

meer dan 1180 inwoners.In onze jonge jaren, de tijd 

van Ben en van mij, waren dat er 1500! Het is triest 

dit te moeten constateren. Bovendien is iedereen 

unaniem van mening dat “de politiek” dit mede laat 

gebeuren. Geen woningbouw, geen kerk, geen café-

’s, we hebben een opgepimpt schooltje, veel leeg-

stand en een vergrijzende bevolking. De 

“flappentap” verdween voorgoed. Er kwamen alleen 

nog wat loze politieke beloften uit, maar zoals ieder-

een weet, daar koop je niks voor. Afgelopen verkie-

zingen hadden wij een dieptepunt op dit gebied: 35 

% opkomst. Als je dan op je eigen steunfractieverga-

dering hier iets over zegt krijg je de volgende sneer 

als antwoord: Je moet niet lullen Toon, jullie hebben 

toch een M.F.A. gekregen! Maar terug naar ons 

boek, de directe aanleiding was ook de dreigende 

teloorgang van het ooit zo beroemde carnavalsge-

beuren op ons Meekrapdurp. Ook hier zie je de orga-

nisatoren worstelen om het roemruchte verleden, 

waarbij tienduizenden mensen op zondagmiddag 

naar ut Gat kwamen om eerst naar de optocht te 

kijken. Daarna stroomden de vele café’s: zeven 

stuks !, die we toen nog hadden, vol... Dat was 

toen.... Helaas, het is niet anders. We hebben nog 

één café en een dartcentrum en dat is het dan. Als 

je dan op gesprek bent bij oud- inwoners van ons 

dorp, en je vraagt: wil je nog terug naar Stampers-

gat, dan krijg je van iedereen als antwoord: nee! 

Wat heeft Stampersgat nog te bieden? Niets, de 

mensen worden oud, de jeugd trekt weg, woningen 

worden er niet gebouwd en de voorzieningen wor-

den allengs minder. Stampersgat is op termijn het 

haasje en niemand doet er iets aan. Dit is mede 

aanleiding voor ons om te trachten onze rijke ge-

schiedenis van vooral markante mensen van ons 

geplaagde dorp vast te leggen. Het is niet altijd zo 

triest geweest op ons dorp. De gouden tijden van 

weleer komen nooit meer terug, maar Ben en ik 

willen de geschiedenis hiervan graag voor “ons na-

geslacht” vastleggen. Het is het enige wat wij nog 

kunnen doen. Los hiervan zal ik zolang ik op ut Gat 

woon op de trom blijven slaan. Mijn eigen politieke 

partij en haar leden kijkt mij regelmatig met apathi-

sche ogen aan, zoiets van : daar heb je hem ook 

weer! Klopt, en ik geef het in tegenstelling tot de 

politiek niet op. Tenminste ,zolang mijn vrouw en ik 

nog op Stampersgat wonen. Tot slot, mocht iemand 

van jullie nog leuke, bijzondere of markante verha-

len kennen van ons dorp Stampersgat, u kent de 

weg en weet mijn naam. Enne..... die genoemde 

sponsoring is zeer welkom. 

Een Stampersgattenaar. 

Markant Stampersgat. 
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De CDA-steunfractie heeft het plan opgevat om binnen de gemeente ken-

nismakingsbezoeken af te leggen bij sociaal-maatschappelijke, culturele 

en kerkelijke instellingen. Doel daarvan is belangstelling te tonen voor hun 

werk, op de hoogte te blijven van recente ontwikkelingen en eventuele 

problemen te vernemen. Vrijdag 30 januari. zijn we gestart bij Zorgboerde-

rij de ‘Meeshoeve’ in  Oud-Gastel. Beheerder  Cees Antens heette ons wel-

kom en vertelde over de historie en ontwikkeling van het complex 


